
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 24. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 139
Ifølge Danmarks Evalueringsinstituts’ rapport: ’Studenter i erhvervsuddannel-
serne”, 2013, er mere end 20 pct. af hf’erne ikke i gang med en uddannelse
fire år efter eksamen. Mener ministeren, at det er rimeligt overfor de unge og
samfundet, at så mange får en eksamen, som ikke bliver brugt?
http://www.eva.dk/projekter/2012/veje-og-omveje-studenters-valg-af-uddan-
nelse/download-rapporten/hent-rapporten

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel Jensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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